
Dolgove je treba poravnati
Pnm upokojencev bo prihodnje leto nared — S samoprispevkom se bomo

oddolžili tistim, ki so prispevali k standardu

»V septembru bo pod stre-
ho« so dejali grad:itelji doma
upokojencev, ko so v letoš-
nji pamladi postavljali temel-
je. »In na sfcreJio bo postav-
ljena smrefiica«, so še doda-
li. Res! Zelena smrečica,
okrašena z rdečdmi trakovi,
je postavljena. 28 septembra
so na gradibišču proslavljali
Ukof. Tako je izvajalec do
predi\Tidenega roka izpolnil
obljubo.

Dela tečejo v polnem zago-
nu naprej. 2e kratek spre-
hod po hodnikih in sobah,
kjer bo živelo 212 ljudi in
po prostorih za zdravnike in
medicinske sestre, daje vede-
ti, da so tu že ofortniki vo-
dovodni in elektrotehničnd in-
stajaterji ter strojniikl. Še ta
mesec, pravijo, bo flasada do-
bila oplesk take barve, ki se
bo skladala z barvo zgradb
soseske BS-7. Upamo tn želi-
mo, da bo delavcem vreme
naklonjeno.

Na gradbišču, v majhni za-
silni pisarni, lahko ob vsa-
kem Casu dobite direktorico
Doma upokojencev v Izgrad-
nji Mirjain Belifievo.

»Hfcrati z obrtniSkiml deli
so v polnem zagonu tudi

priprave projekta za notranjo
opremo« mi je z zadiorvolj-
stvom povedala. »V zvezi s
tem zbiramo tudi že ponud-
be izvajalcev, pa tudi aniketi-
ranje starostnikov je v pol-
nem teku.«

Anketo izvajajo večji del
socialni delavcl po fcrajevriih
skuipnostih. Zbrane podatke
bo obdelal Centeo- za sooialno
delo, ki je strokovina služba
skupnosti socialnega sikrb-
stva. Frii ankebi, kii je te dni
v teku, ne gre le za sprejem
v Dom upokojencev, marveč
grs tudl za podatke o potre-
bah in željah vseh starejših
ljudi. Anketa naj bi dala pra-
vo podobo o tem, kakSne
dejavnosti — tako rekreacij-
ske pa tudd zdravstvene, je
treba organizirati in kakšno
opremo bo treba pripraviti
za te dejavnostl. Natoge so
zelo zahtevne, se drugB z
druga prepdetajo in je treba
vse prej dobro premisliti in
pazibi, da se kaj ne izmakne,
kar bi pozneje Prav gotxjvo
obžalavali.

Anketiranje starostnikov je
že zailcljueila KS Boris Kid-
rifi, s tem bo kmailu končala
tudi KS Bežigrad. Tudi KS

Posavje in Savsiko naselje se
trudita, da bosta podatke
čimprej zbrali. Nekoliko
slabše pa je stanje pri KS
Stadion in v obrobnih kra-
jevnih skupnostiii, kjer so v
velikl zamudl. Ker je treba
pohiteti, bo Center za social-
no d«to zamudnike spcxibi.i-
jal k vefiji odgovornosti.

Ob obisku na gradbišou
sem Mirjam Bel&Jevo bako
bolj mimogrede vprašala, ali
dabi ona pa tudi skupnost
socialnega skrbstva pri vseh
teh zapletenih nalogah in pri-
pravah od kogarkoli kakšno
spodbudno pomoč.

»Celoten potek priprav
spremljajo vse diružbeno-po-
lititoe organlzacije In tudi
drugi dejavniki. Vsd se trudi-
jo, da bi ob danih možnos-
tih ustvarili kar najibolj ugo-
dne pogoje za bivamoe in da
bi vsak človek našel možnost
za svojo izraznost v hlSi in
zunaj nje.«

Da bi ta hotenja postala
tudi stvamost, amo odgavor-
nl tudi vsi dmigi deJovni lju.
dje in abčana. Gradnja iprepo-
trebnega doma uipotojancev
ni poceni. Tudi organizacija
vseh deijavnostd v njem bo
terjala velike stroške. Sku-
pnost socialnega iin invalid-
skega zavaravanja je pri
gradnji Doma udeležema z
38.140.000 ddmarji. To pa ni
dovolj. Novi samoprispevek,
za katerega bomo glasovali
na referendumu 21. novem-
bra, naj poniaga, da toomo
našim starostnakom prijpravi-
li kar najlepšo življenjsko je-
sen. V naži zavesti se mora
utrdlti misel: odldolžiti se je
treba tistiin luuderai, ki so v
svojem dolgoletnem aiktivnem
žavljenju prispevali za naš
standard. EDA KOMAVLI


